
Tarih – Saat :17.10.2008 – 18.00 / 20.00 

Yer :Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Sayın Milletvekilimiz Mehmet ERDOGAN’ın da katıldığı toplantı,planlanan tarih, yer ve 
saatte, başkan Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. 

Gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Daha sonra 19.09.2008 
tarihli toplantı tutanağı okunarak ,üyelerce onaylandı. 
Başkan Alt Çalışma gruplarından söz almak isteyenlere söz verdi. 

Sn ,Eyyüp ÖZCAN : Milli Eğitim Bakanı ile görüşmesi sırasında Öğretmenevi için 
aradığımız yeri buldu.Sayın Bakanımız bu yer konusunda bize onay verdi,siz işlemi 
başlatın biz ödeneği aktarırız dedi. 

Sn Mehmet ERDOĞAN : Bizim başbakanımız ,Eğitim için para kısıtlamazı yok der her 
zaman.Bu yüzden de böyle bir yatırım için ödenek sıkıntımız olmaz.Ben bunun 
takipçisi olacağım dedi. 

Sn. Kemal KÜÇÜKCAN ; Toplantıya katıldığı için ve bu gruba maddi manevi her türlü 
desteği sağlayacağını söyleyen Gaziantep Milletvekili Sn. Mehmet ERDOGAN ‘a 
teşekkür etti. Gaziantep Büyükşehir Belediye meclis kararını okudu,Ayrıca daha önce 
hazırladığımız eylem planını da okuyarak üyelerin eklemeler yapıp yapmayacağını 
sordu. 

Sn. Mehmet ERDOĞAN ; Ben Kent Konseyinde uzun yıllar çalıştım.Eğitim çalışma 
grubunuzun çalışmalarını yakinen izliyor ve takdir ediyorum.Gaziantep’in Eğitimi için 
çok guzel çalışmalar yapıyorsunuz ve bu çalışmaların kentimize faydalı olacağına 
inanıyorum dedi.Bu özverinizden dolayı sizlere teşekkür ediyorum.Bence artık bizler 
“Gaziantep’in yapısına uygun bir Eğitim şekli bulmalı ve uygulamalıyız” dedi. 

Sn. Sevilay ŞAHİN ; Biz artık gerekli bütün fizibilite çalışmalarının yapıldığı ve bu 
doğrultuda ilk somut adımları atmamız gerektiğini söyledi. 

Sn. Eyyüp ÖZCAN : Biz STK temsilcileri, İl Özel İdaresi,Vali ,Belediye Başkanı ile bir 
toplantı istiyoruz, dedi. 

Sevilay ŞAHİN ; Kemal KÜÇÜKCAN’ın yapmış olduğu çalışmaları ve süreç içindeki 
gelişmeleri değerlendirerek alt çalışma gruplarımızla hızlı bir şekilde icraata 
başlamalıyız .Bunun içinde metodolojiye bir an önce karar vermemiz gerek, dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Eğitimde bütün sorun arsada tıkanıyor,Biz bu sorunu çözmeden 
hedeflere ve başarıya ulaşmamız çok zor olacaktır.Bunun için mevcut okulların ve 
arsaların durum değerlendirilmesi yapılmalı ve fizibilite raporları iyi incelenmeli.ve ilgili 
kurumlarla kendi aralarında koordinasyonu sağlanmalı ve hep birlikte çalışması 
gerekmektedir. 



Sn. Mehmet ERDOĞAN ; Arsa konusunda ilgili kurum ve kuruluşlarla birlikte 
görüşelim bende ayrıca görüşerek durumu anlatırım.Koordineli bir şekilde çalışılması 
için kendimde elimden geleni yaparım .İlgili kurum larında bu koordinasyona 
katılacaklarına inanıyorum,gelişmeleri de daha sonra Sn Valimizle paylaşırız,dedi. 

Başkan Kemal KÜÇÜKCAN,20 Ekim 2008 tarihinde 17.30,da yürütme kuruluyla bir 
toplantı yapılacağını bu toplantıyı üyelere duyurdu ve başta Milletvekilimiz Sn. 
Mehmet ERDOGAN ‘a ve üyelere katılımlarından ve katkılarından dolayı teşekkür 
ederek toplantıya son verdi. 

Kemal KÜÇÜKCAN 
EGİTİM ÇALIŞMA GRUBU BAŞKANI 

 


